
Liemarka Vel 
Stiftet 9. september 2000 

 
Protokoll årsmøte i Liemarka Vel, lørdag 17. august 2024. 

26 personer møtte på årsmøtet, av disse var 22 stemmeberettigede (+4 partnere)  

1. Valg av møteleder. 
Anita Wang ble enstemmig valgt. 

2. Valg av referent. 
Kjell-Ole Gjestemoen ble enstemmig valgt. 

3. Styrets årsberetning. 
Anita Wang gjennomgikk årsberetningen. Det var ingen innvendinger eller kommentarer. 
Årsberetningen enstemmig godkjent. 

4. Regnskap pr. 30.06.2024. 
Tore Andreas Flygind gjennomgikk regnskapet for Liemarka Vel og regnskapet for 
Skiløypene. Det var ingen spesifikke kommentarer til noen av regnskapene. 
Forslag fra ett medlem; Oppfordre de medlemmene som tipper (Norsk Tipping) og melder seg 
inn i Grasrot-Andelen for Buvasstølan Sti & Løypelag. Styre legger ut dette på vår FB-side. 
Begge regnskapene enstemmig godkjent. 

5. Styrets forslag til budsjett for 2024-2025. 
Budsjett for Liemarka Vel og for Skiløypene ble gjennomgått av Tore Andreas Flygind.  
Begge budsjettene enstemmig godkjent 

6. Valg 
Valgkomiteen ved Svein Otto Schjerven gjennomgikk valgkomiteens arbeid. Anita Wang, Tore 
Andreas Flygind og Åshild Woxen Thoen var alle på valg – og var forespurt om å ta gjenvalg. 
Tore Andreas Flygind har bedt om ikke å bli gjenvalgt som kasserer, mens Anita Wang og 
Åshild Woxen Thoen har takket ja til gjenvalg. Nytt forslag fra Valgkomiteen som Vellets nye 
kasserer er Inger M. Hattrem.  
Alle tre ble enstemmig gjenvalgt/valgt for 2 år. 
 
Valg av Revisor 
Liemarka Vel har pga. økt kostnader med løypekjøring overskredet mva.-grensen, slik at vi 
må velge Revisor. Valgkomiteen har derfor forespurt Tore Andreas Flygind om han å ta 
jobben som Vellets Revisor.  
Tore Andreas Flygind ble enstemmig valgt til Revisor for 2 år.  

Valgkomite: Ole Lie og Svein Otto Schjerven enstemmig gjenvalgt for 1 år. 
 

7. Forslag til endring av løypeavgift. 
Anita Wang redegjorde for at kostnadene med å holde løypenettet opp på den standarden vi 
har i dag har øket. Derfor forslår styret at vi øker løypeavgiften med kr. 100.- fra kr.850 til kr. 
950.-  
Forslaget ble enstemmig vedtatt og endringen i løypeavgiften ble satt til kr. 950.- 

 

8. Eventuelt 
 

Kjell-Ole Gjestemoen 
 referent 


